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Verksamhetsberättelse mandatperioden mars 2018 till mars 2019 

Styrelsen för föreningen ger här sin berättelse för verksamheten under mandatperioden. 

Styrelsemöten 

Styrelsen har under verksamhetsåret haft 7 antal ordinarie styrelsemöten och ett 
konstituerande. Alla protokoll är publicerade på hemsidan. 

 

Styrelsen under perioden. 

Ledamöter Tomas Jakobsson och Iren Kämpfer, Carina Rosenberg 

Kassör Agneta Dehlin 

Styrelsesuppleanter Curt Juhlin och Kjell Klevinge 

Revisor Håkan Muller, Anders Jerräng 

Revisorssuppleant Kerstin Östman 

Valberedning Stefan Lind sammankallande, Åke Petersson, Anders Bengtsson  

 

Styrelsens berättelse 

I vägföreningen ingår 148 fastigheter som har mellan 100 – 25 andelar/ fstighet. 

 

Grönområden 

Några medlemmar har röjt sly under året. 

Träd nedtagna och bortforslat från vägren. 

 

Upphandlandlingar och avtal 

 

Snöröjning har upphandlats av TÖ. Hansson AB för vintern 2018 – 2019. 

Lagning av vägar har upphandlats av Peab. 

Upphandlat återställning av grönområdet efter Fagerlundsvägen. 

Sopning av vägarna. 

 

Div kontakter med myndigheter och företag. 
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Styrelsen har anlitat Tyresö vägkonsult för råd om hur vägarna skall underhållas i dag och i 
framtiden. 

Kompletterande lagningar har gjorts av vägnätet efter fibergrävningen. 

Va avd. på kommunen har styrelsen haft träff med angående vårat vatten och avloppsnät. 

Tillskrivit Skanova ang. Telebrunnen i början Fagerlundsvägen. 

Begärt in offerter av Peab, Skanska och Svevia ang. lagning av småskador på vägarna med så 
kallad Snabelbil och reparation av Fagerlundsvägen och Anderslundsvägen. 

Ersättning och slutbesiktning fiberinstallationen är under utredning 

Dokumenten. riktlinjer för väghållarens behandling av personuppgifter har upprättats enligt 
GDPR. 

 

Föreningsmedlemmarnas betalningsvilja 

Problemet med medlemmar som inte betalar, utan ett flertal påminnelser och tjat kvarstår 
som tidigare år. 

 

………………………………………………….. …………………………………………………… 

Tomas Jakobsson  Iren Kämpfer 

Ledamot   Ledamot 

 

 

…………………………………………………….. …………………………………………………….. 

Agneta Dehlin  Carina Rosenberg 

Kassör   Ledamot 


